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Ședința Comitetului Politic
Executiv al C.C. al P.C.R

Sub președinția tovarășului Nicolae 
Ceaușescu, secretar general al Partidului 
Comunist Român, vineri, 18 martie, a 
avut loc ședința Comitetului Politic Exe
cutiv al C.C. ai P.C.R.

Comitetul Politic Executiv a dezbătut Raportul privind analiza pe bazâ de bilanț a rezultatelor obținute pe ansamblul economiei naționale, formarea și utilizarea resurselor financiare în anul 1987.
Raportul pune în evidență marile suc

cese obținute de oamenii muncii din pa
tria noastră în dezvoltarea economieo-so- 
cială a țării. Sînt subliniate rezultatele 
importante înregistrate în dezvoltarea in
tensivă și modernizarea industriei. In 
sporirea competitivității produselor româ
nești pe piața internațională. Este relevat 
faptul eă in 1987 s-a realizat cea mai ipare 
producție de cereale din istoria țării. Re
zultate deosebite s-au obținut și în cele
lalte sectoare de activitate economică, pre
cum și în domeniile învățămîntului, sănă
tății, culturii. A sporit venitul național 
și, pe această bază, bunăstarea materială 
și spirituală a întregului popor. Toate 
acestea s-au reflectat pozitiv în situația 
financiară de ansamblu a țărfî, asigurin- 
du-se resursele necesare finanțării în bu
ne condițiuni a obiectivelor de plan, men
ținerea echilibrului bugetar și financiar, 
realizarea unei circulații bănești sănătoa
se. aplicarea fermă a politicii de stabili
tate a prețurilor.

Pornind de 1a datele prezentate în ca
drul analizei pe bază de bilanț, tovarășul 
Nicolae Ceaușescu a cerut să. se tragă 
toate concluziile din activitatea desfășu
rată anul trecut și să se ia măsuri hotă
râte pentru înlăturarea neajunsurilor care 
s-au manifestat și îmbunătățirea întregii 
munci, pentru asigurarea în toate dome
niile a unui nivel cît mai ridicat de cali- 

>tate și eficiență, pentru îndeplinirea in- 
^a tegrală a prevederilor de plan pe anul

In mod deosebii, secretarul general al 
partidului a cerut să se acționeze pentru 

— desfășurarea In cele mai bune condiții a 
activității financiare pe acest an, pentru 
realizarea autogestiunii și autofinanțării, 

^reducerea cheltuielilor materiale și de 
producție, perfecționarea sistemului . de 
finanțare și creditare, respectarea strictă 
a prevederilor legale, a normativelor e- 
conomico-financiare. In acest sens, s-a 
indicat Ministerului Finanțelor, institu
țiilor bancare, tuturor factorilor de răs
pundere cu atribuții în acest domeniu să : 
ia măsuri ferme în vederea creșterii vi
tezei de rotație a mijloacelor bănești, gos
podăririi și folosirii cu maximă chibzuin
ță a fondurilor materiale și financiare, 
prevenirii oricăror forme de risipă a avu
tului obștesc, întăririi controlului asupra

cheltuielilor de orice fel, sporirii răspun
derii colective și individuale pentru mo
dul în care sânt folosite bunurile încredin
țate de societate oamenilor muncii, apă
rării și dezvoltării continue a proprietății 
socialiste.

In același timp, s-a trasat sarcină tutu
ror ministerelor ca în termen de două 
săptămîni să întocmească programe de 
măsuri prin care să se asigure realizarea 
veniturilor și a beneficiilor prevăzute în 
bugetele de. venituri și cheltuieli, crește
rea rentabilității tuturor întreprinderilor, 
astfel incit pînă ta sfîrșitul semestrului I 
al acestui an să nu mai existe nici o u- 
nitate industrială sau agricolă care .4S 
lucreze cu pierderi.

Referindu-se ta necesitatea îndeplinirii 
Integrale a planului de export, secretarul 
general al partidului a subliniat că se 
impune să se acorde cea mai mare aten
ție ridicării, in continuare, a calității pro
duselor prevăzute în contractele încheiate 
cu partenerii de peste hotare, valorificării 
cit mai bune a mărfurilor românești pe 
piața externă.

Comitetul Politic Executiv a examinat 
și aprobat Raportul cu privire la fondul de participare a oamenilor muncii, la realizarea producției, a beneficiilor și la im-, părțirea beneficiilor pentru anul 1987. 
După cum se relevă în raport, fondul de 
participare este nemijlocit determinat de 
nivelul de îndeplinire a planului. La sta
bilirea acestui fond pe ansamblul econo
miei, pe ministere, pe centrale s-a ținut 
seama de gradul de realizare a indicate- : 
rilor economico-finanCiari pe anul 1987, 
și, în primul rând a beneficiilor. Ca ur
mare a rezultatelor obținute în anul tre
cut, fondul de participare pentru unită
țile economice de stat este mai mare în 
comparație cu 1986. Creșteri mai impor
tante s-au înregistrat în acele sectoare 
care au obținut rezultate superioare în 
sporirea productivității muncii, In redu
cerea consumurilor materiale, diminuarea 
cheltuielilor de producție, asigurarea de 
beneficii suplimentare.

Secretarul general al partidului a cerut 
să se ia de îndată măsuri pentru perfec
ționarea, în continuare, a sistemului 
constituire a fondului de beneficii și 
acordare a acestora, în scopul creșterii 
lului său de stimulare în mobilizarea 
menilor muncii din toate domeniile
activitate pentru realizarea în cele mai 
bune condiții a planului, pentru crește
rea continuă a eficienței economice, a 
producției de export. Beneficiile trebuie 
să sporească nu pe baza majorării prețu
rilor, ci prin reducerea consumurilor, 
cheltuielilor de producție.
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Intr-o atmosferă de înaltă exigență comunistă ieri, la Petroșani, s-au desfășurat lucrările plenarei pentru dare de seamă a Comitetului municipal de partid. Au participat membrii și membrii supleanți ai Comitetului municipal de partid, membrii comisiei municipale de revizie, secretari ai comitetelor de partid din unități economice și instituții, ședinți ai comitetelor sindicat și secretari conducători de întreprinderi, reprezentanți ai or-din m uni-
pre- de UTG,
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ganizațiilor de masă obștești, alte cadre activul comitetului cipal, activiști-instructori, ziariști.Desfășurată în Climatul de puternică angajare revoluționară Ce caracterizează munca întregului nostru popor, consacrată făptuirii hotărîrilor

a

(Continuare în pag. a 4-a)

in- ------ ,—,  a- doptate de Congresul al XlII-lea și Conferința Națională ale partidului, a sarcinilor și indicațiilor de' inestimabilă valoare trasate de tovarășul Nicolae Ceaușescu, plenara Comitetului municipal de partid s-a înscris ca un moment de seamă în viața politică și social-economicâ a Văii Jiului, contribuind la dinamizarea activității de ansamblu, pentru îndeplinirea în cele mai bune condiții a prevederilor de
Cu planul trimestrial îndeplinit

plan pe acest an și în perspectiva întregului cincinalPlenara a adoptat ur-. mătoarea ordine de zi; Darea de seamă anuală a- supra activității desfășu
rate de Comitetul municipal de partid de la alegeri pînă în prezent; Măsuri politico-organizatori- ce, social-economice și cultural-educative în completarea Hotărârii adoptate în martie 1987 de ferința organizației nicipale de partid.Pe . marginea dării seamă au luat cuvîntul tovarășii Ion Pădureanu, Dan Surulescu, Marcu Boantă, Petru Barb, Matei Gheorghe, Nicolae Dima, Nicușor Rebegea, Margareta Zeideș și Miron Șerb.Darea de seamă, dezbaterile care au avut loc au scos în evidență preocupările multiple ale Comitetului municipal de partid, consacrate creșterii rolului conducător al organizațiilor de partid în toate domeniile vieții politice și social-economice, întăririi muncii și vieții interne de partid, afirmării spiritului de înaltă ponsabiîitate în ‘ rea hotărîrilor, a lor ce au revenit velor. Au fost stilul și metodele de partid promovate de co- mitetulmunicipal pentru mobilizarea colectivelor la o muncă tot mai rodnică și susținută și, în acest context, au fost arătate rezultatele obținute în activitatea de bază a municipiului, la extracția și prepararea cărbunelui, în ce- i lelalte ramuri economice

Con- mu-de

resin făptui- sarcini- colecti- reliefate muncii

- - construcția de mașini, utilaje ți piese de schimb pentru subteran, industria ușoară și alimentară, pe șantierele construcțiilor sociale și industriale, în domeniul 'circulației mărfurilor, prestărilor de servilii, ocrotirii sănătății, învățămîntului, gospodăririi și înfrumusețării localităților, pentru realizarea tuturor sarcinilor economice și sociale în profil teritorial.In spiritul exigențelor formulate de secretarul general al partidului, darea de seamă și dezbaterile au reliefat și neajunsurile care s-au menținut în activitatea organizațiilor de partid și colectivelor de muncă, răspunderea ce revine organului municipal pentru înlăturarea a- cestora, astfel îneît rezultatele economice și eficiența muncii politice, educative să se înscrie în acest an la cote superioa- Te. ■Plenara Comitetului municipal de partid pentru dare de seamă a, a- doptat în completarea Hotărârii Conferinței organi- ' zației municipale de partid, măsuri politico-organiza- torice, social-economice și cul tural-educative menitesă contribuie la îmbunătățirea întregii activități, pentru îndeplinirea exemplară a istoricelor hotărâri adoptate de Congresul al XlII-lea și Conferința Națională ale partidului, a sarcinilor și indicațiilor trasate de tovarășul Nicolae Ceaușescu, în vederea accelerării ritmului de dezvoltare, multilaterală a patriei.
• brigada de sub condu

cerea LUI ȘTEFAN ALBA, DIN 
SECTORUL IV AL MINEI PETRI. 
LA a atins, mai devreme, 
cotele planului trimestrial 
• Producția suplimentară ob
ținută în cele trei abataje în care 
lucrează vestita formație este de a. 
proape 30 000 de tone • Randa
mentele pe post sînt cu 4 tone su. 
perioare nivelurilor planificate la 
acest indicator de eficiență.Din Estul bazinului carbonifer al Văii Jiului, 
consemnăm semnificati
ve fapte de muncă, e- 
xemplare pentru abne
gația cu care colectivele 
de mineri acționează in 
vederea creșterii produc
ției de cărbune, încheierea, cu bune zultate a primului mestru al anului.

Minerii din vestita 
gadă condusă de 
FAN ALBA, din

pentru petri-
brl-

ȘTE- 
sectd “ 

rul IV al IM Petrila, au
îndeplinit sarcinile de 
plan revenite pe primele 
trei luni. Binecunoscuta formație, care are o pon-

• ȘI MINERII COORDONAȚI nea, se situează, și în a- 
DE GRIGORE MINDRUT, DIN cest an’ la lnal'imea tr«- 
SECTORUL IV AL I.M. LONEA, 
au devansat calendarul producției, 
realizîndu.și prevederile pe primele 
trei luni ale anului • Producția su
plimentară de peste 8 000 tone este 
rodul exploatării intensive a liniei 
de front • Productivitatea" muncii 
este mai mare cu aproape 3 tone 
pe post față de sarcinile revenite.dere de producție echivalentă cu cea a unui sector de mărime medie, a extras, în medie, zilnic, de la începutul a- nului, cu aproape 300 de tone mai mult decît prevederile. Organizîn- du-și bine activitatea in cele trei abataje frontale în care lucrează, folosind cu pricepere și hărnicie tehnologii modeme de exploatare, prin eforturi colective făcute schimb de schimb și zi 

de zi, minerii lui Alba 
au extras în plus, de ta 
începutul anului, aproa
pe 20 000 tone de cărbune. „întreaga brigadă ’

dițiilor de brigadă frun
tașă. îndeplinirea în a- 
vans a planului trimes
trial este rodul obține
rii unor productivități 
cu aproape 3 tone pe post 
mai mare decît nivelu
rile planificate, ceea ce 
a condus la înregistra
rea a peste 8900 de tone 
producție suplimentară, 
consemnată de la înce- 
putui anului. Sînt rezul- tate la care contribuie întreaga formație, înrândurile căreia se remarcă, prin competență profesională și hărnicie, minerii IonelViorel Balea, _________Nulaș, Carol _Fulop, Petru Filimon, ca,

a contribuit și contribuie la obținerea realizărilor, a subliniat, Intr-un recent' dialog, brigadierul Ștefan Alba, căruia i-ant solicitat cîteva e- vidențieri. Și toți membrii formației, ca unul, acționează pentru creșterea ritmului la exploatarea intensivă a liniei de front, pentru creșterea productivității muncii, indicator la care înregistrăm mai bine de 4 tone pe post în plus".
O altă harnică forma

ție de mineri, cea coor- rezultate meritorii, 
donata de GRIGORE
MINORVȚ, de la IM Lo C.T. DIACONU

Ghilimei,Nicolas

Darea de seama a Comitetului 
municipal de partid '(Pagina â 2-a)
Din cuvîntul participanților la 
dezbateri (Pagina a 3-a)

Secția de reparații electrice a IPSRUEEMP

. Toma Sar-Ioan CalciuCele două vestite gâzi din mineritul bri-____  ......_______ ... Văii Jiului acționează în continuare, cu perseverență, pentru amplificarea bunelor rezultate înregistrate pînă acum, fiind hotărâte să adauge bilanțului fructuos alte
t

Cote superioare ale activitățiiColectivul de muncă din cadrul secției de reparații electrice a IPSRUEEM înregistrează cote superioare ale activității de producție. Astfel, după cum', 
ne precizează ing. Spirea Suditu, șeful secției, pla
nul revenit pe primele do
uă decade ale lunii mar
tie a fost depășit în pro-. 
porție de 15 la sută, iar programele de reparații la motparele și instalațiile e- lectrice pentru întreprinderile miniere au fost rea-

lizate în graficele pective.De subliniat că acest e succese se adaugă bilanțului fructuos cu care colectivul secției a încheiat primele două luni ale anului, în care au obținut 6 producție suplimentară în valoare de 2,5 milioane lei. Se evidențiază brigăzile de muncitori cu înaltă calificare conduse de Ștefan Chezan, Ștefan Petzl, Ludovic Bicsky, Georgeta Circu. (SB.)

avans față de perloadși res-
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DAREA DE SEAMA 
a Comitetului municipal de partid 

pe perioada martie 1987—martie 1988
Analizînd activitatea organizației municipale de partid, a tuturor organelor și forurilor de conducere ale unităților subordonate, se desprinde concluzia -— firească de altfel — că, în cea . mai mare parte a compartimentelor și domeniilor vieții economico-sociale s-a înregistrat un mers ascendent și o evoluție pozitivă a lucrurilor. An de an, în localitățile municipiului apar obiective noi, se modernizează întreprinderile și instituțiile, crește nivelul urbanistic al orașelor și comunelor; viața, în ansamblul ei, capătă valențe noi, pe măsura viitorului prefigurat patriei și națiunii noastre socialiste de către secretarul general al partidului, președintele Republicii și Minerul de onoare al țării, tovarășul Nicolae Ceaușescu.Avînd în permanență sprijinul Comitetului județean de partid, al biroului și secretariatului său, organizația municipală de partid este în măsură să raporteze plenarei de activ că anul 1987 și primele două luni din acest an . au fost încheiate cu rezultate superioare celor anterioare. Astfel, față de a- nul 1986, producția de huilă netă din a- nul trecut a fost mai mare cu 2,5 la sută, iar cea de huilă spălată pentru cocs și semicocs cu 5,9 la sută. In privința producției fizice de cărbune, în fruntea întrecerii socialiste s-au situat IM Paroșeni, IM Lonea; minerii de la Paroșeni au produs peste prevederile planului pe anul 1987, mai mult de 100 mii tone huilă, menținîndu-se la loc de cinste în ierarhia unităților fruntașe pe ramură. A fost depășită și producția de echipamente hidraulice și pneumatice cu 1,7 la suță, la utilajele tehnologice cu 8,8 la sută, iar la confecții . textile și tricotaje s-a îndeplinit planul integral pe anul respectiv.in mod direct, realizarea Sși depășirea planului producției fizice a condus la creșterea valorii producției marfă, atît pe ansamblu cît și pe unități. Cu cele mai importante rezultate la acest indicator se prezintă ACCF Petroșani, IAGMM, IGCL, Institutul de mine, IUMP, IPSRUEEM, întreprinderea de confecții și cea de tricotaje. In comparație cu anul 1986, valoarea producției marfă din anul trecut este mai mare cu . 2,6 la suta. Ca urmare a preocupărilor, constante manifestate de organele și organizațiile de partid, planul producției destinate exportului a fost depășit în anul 1987 cu 4,7 la sută, evi- dențiindu-se in această privință IUMP și întreprinderea de tricotaje, cu depășiri de 6,9 la sută și respectiv 6,4 la sută în raport cu prevederile planului. In comparație cu anul anterior, volumul lucrărilor de investiții la nivel de municipiu este mai mare cu 12,3 la sută. Peste acest procent se află CMVJ, cu 15,4 la sută, întreprinderea de confecții Vulcan cu 38,3 la sută, ICSA-AP cu 19,7 la sută. Ca urmare a unei preocupări susținute, unitățile economice din municipiu au înregistrat economii de materiale în valoare de 1,2 lei la 1000 Iei producție marfă. In același timp a crescut și zestrea edilitară a municipiului, au fost puse în funcțiune obiective sociale de larg interes cetățenesc.Concomitent cu preocupările pentru îndeplinirea planului pe anul 1987 au fost efectuate pregătiri pentru realizarea sarcinilor din acest an. Drept urmare, față de aceeași perioadă a anului trecut, realizările din lunile ianuarie- febiuarie a.c. sînt mai mari la aproape toți indicatorii. S-au înregistrat creșteri la huila netă cu 3,6 la sută, la huila pentru siderurgie cu 4,9 la sută, la fire vîscoză cu 10,3 la sută, la oțel brut cu 3,4 la sulă, la produse tricotate cu 2,2 la sută. Pe ansamblul municipiului, planul, producției marfă a crescut cu 12,1 la sută, productivitatea muncii valorice cu 7,5 la sută, iar planul de 

investiții la construcții-montaj a fost îndeplinit în proporție de 107,7 la sută.In luna februarie a anului acesta, a fost realizat integral plănui producției marfă al municipiului, cel. de investiții și s-au onorat obligațiile contractuale față de partenerii externi, ceea ce demonstrează că atunci cînd preocupările sînt la nivelul cerut de sarcinile ce ne revin, rezultatele sînt de natură să ne satisfacă.Desigur, toate aceste realizări ne bucură și ne întăresc convingerea că putem obține succese din ce în ce mai mari, dacă ne organizăm bine munca, dacă ne implicăm cu întreaga răspundere în conducerea vieții economico-sociale, dacă valorificăm așa cum se cuvine a- jutorul pe care-1 primim din partea forurilor superioare, precum și propri- . ile noastre rezerve sau resurse.*Compaiînd rezultatele obținute eu prevederile planului perioadei respective, trebuie să spunem deschis că acestea “nu se ridică nici la nivelul cerințelor, nici la cel al posibilităților reale de care dispunem. Avem în vedere experiența, dotarea tehnică, specialiștii din cele mai diverse domenii, personalul muncitor calificat și'mai cu seamă ajutorul substantial de care ne-am bucurat.Planul producției fizice pe anul 1987 a înregistrat însemnate rămîneri în urmă la cărbune brut extras, la huila spălată pentru siderurgie, la oțel aliat și la fire vîscoză. Am mai putea prezenta și alte exemple, însă considerăm că și numai acestea ne dau imaginea tabloului general al acestui indicator principal al planului de producție. Și, nerealizarea lui a influențat mult îndeplinirea planului producției marfă, care pe municipiu este de numai 85,4 la sută, ponderea rămînerilor în urmă ă- flîndu-se la CMVJ, Țesătoria de mătase, IFA Vîscoză și altele.Da finele anului 1987; planul de investiții a înregistrat o realizare de numai 76,4 la sută la total și 84,2 la sută la construcții-montaj; cel al productivității muncii 86,3 la sută, iar al locuințelor programate, în jur de 55 la sută.Deși s-au făcut unele progrese, și în anul trecut s-a menținut, cu toate consecințele și influențele negative, fenomenul folosirii incomplete a forței de muncă. Este adevărat că, datorită ajutorului primit, pe parcursul anului au fost încadrați 7000 oameni, din care aproape 5000 își desfășoară activitatea în lucrări direct productive. Totodată, în meseriile specifice mineritului au fost calificați peste 2700 f muncitori, din care 1753 mineri. 220 electricieni de mină și 358 mecanici de mașini și utilaje. Alți 2214 muncitori sînt în curs de calificare, iar 18 000 au urmat cursurile de perfecționare a pregătirii profesionale. Cu toate acestea, mai sînt încă multe de făcut pentru asigurarea cu efective a tuturor fronturilor de lucru și realizarea zilnică a 7000 posturi în cărbune, cît și pentru înlăturarea manifestărilor de indisciplină, a lipsei de la lucru și a altor abateri de la cerințele eticii și echității socialiste.Am prezentat cîteva din nerealizările din domeniul investițiilor, însă trebuie să Spunem, chiar dacă ne repetăm, că lucrurile nu merg bine în acest sector. Unitățile de construcții, cele beneficiare și de proiectare se regăsesc din ce în ce mai rar în unitatea lor de acțiune; într-un fel sau altul, fiecare se consideră nevinovat și încearcă să se disculpe pentru neîmplinirile înregistrate.CMVJ deține — și în acest domeniu — ponderea în ansamblul municipiului. Din 20 de obiective mari de investiții, au fost puse în funcțiune numai 9. IACMM, unitate aparținătoare combinatului, continuă să lucreze în virtutea inerției.

Nici la IUMP planul de investiții nu a fost realizat, decît în proporție de 45,9 la sută la total și 27,9 la sută la construcții-montaj. Aceasta a însemnat nepunerea în funcție a unor capacități de producție. pentru 5000 tone piese turnate din oțel pe an, 1500 tone utilaj tehnologic și echipament hidraulic pentru utilaje miniere în valoare de aproape 50 milioane tone, pe aceeași unitate de timp.Constructorii din municipiul nostru șl din județ au rămas datori cu 1329 a- partamente la care se adaugă o seamă de lucrări neterminate la cele raportate ca realizate. *In mod corespunzător, în perioada, pe care o analizăm activitatea Comitetului municipal de partid a fost orientată spre îndrumarea continuă a consiliilor populare municipal, orășenești și comunale pentru realizarea fondului centralizat al Statului și sporirea potențialului agricol al Văii Jiului. In anul 1987 s-au livrat la fondul de stat 1960 bovine, 540 porcine, 2862 ovine, 3453 hl lapte de vacă, 1099 hl lapte de oaie și 48,9 tone lînă. Desigur că sînt unele creșteri față de anii anteriori însă cantitățile respective nu sînt la toți indicatorii la nivelul planului, ceea ce a făcut să nu ne realizăm prevederile din programul de autoaprovizionare. Așa cum se cunoaște, în anul 1987 am obținut u- nele rezultate bune în ce privește înființarea de gospodării anexe la nivelul fiecărui consiliu popular și al unor unități economice, în special cele cu consum colectiv. începutul a fost bun șl trebuie șă fie continuat cu mai multă convingere deoarece se pot și trebuie să se obțină realizări mai mari.Intr-un mod mai organizat și mai perseverent este, necesar să privim tot ansamblul relațiilor și problemelor sociale, în sensul de a asigura un climat și un cadru mobilizator dominat de ir deile înaintate ale umanismului socialist, în care să se regăsească respectul, considerația, atitudinea loială și principială între oameni. In acest context major, considerăm că trebuie să se ă- firme mai mult, cu toate valențele și influențele favorabile, cadrele de conducere din unități, organizațiile de masă și obștești, în frunte cu comuniștii.
*In perioada supusă analizei, în condițiile amplificării și diversificării sarcinilor politice, economice și sociale, munca organizatorică și a vieții interne de partid — calitatea și eficiența acesteia — a avut un rol determinant în rezolvarea problemelor fundamentale ale activității de ansamblu. Câlăuzin- du-se după aceste criterii și orientări, Comitetul municipal de partid, biroul și secretariatul său și-au concentrat a- tenția spre înfăptuirea neabătută a ho- tărîrilor organelor superioare, a celor ale conferinței municipale și aplicarea unor măsuri operative menite să conducă la creșterea influenței, competenței și puterii de mobilizare de către organizațiile de partid, e maselor, în vederea îndeplinirii sarcinilor din fiecare domeniu și sector de activitate. In a- cest scop s-a pus un accent tot mai mare și s-a acționat constant pe linia îmbunătățirii stilului și metodelor de muncă proprii, urmărindu-se ca totceea ce se face în cadrul organizațiilor de partid să aibă un scop bine definit și o eficiență tot mai mare.Evidențiind rezultatele bune din domeniul muncii organizatorice — și sînt multe pe această linie — nu intenționăm să minimalizăm neajunsurile și consecințele lor negative în ansamblul activității de partid, economice și social- eulturale.

In domeniul muncii organizatorice se regăsește și munca organizațiilor de masă și obștești. Cu - diferite prilejtfî activitatea acestora a fost, analizată în ședințele de birou și de secretariat, precum și în propriile organe de conducere ale acestora și, de fiecare dată, au fost apreciate și evidențiate rezultatele pozitive, criticîndu-se totodată neajunsurile existente.
De la alegerile anterioare pînă în prezent, Comitetul municipal de partid s-a ocupat îndeaproape de îndrumarea activității din domeniul propagandei, a muncii politico-ideologice și cultural- educative urmărind ca aceasta să contribuie tot mai mult la înfăptuirea sarcinilor ce ne revin din programul stabilit de Congresul al xiil-lea și Conferința Națională ale partidului, a orientărilor și iifdicațiilor tovarășului Nicolae Ceaușescu.Este semnificativă în acest sens, preocuparea pentru atragerea în sfera muncii ideologice a celor mai pregătite cadre de partid, din organizațiile de masă, de stat și economice și pentru folosirea bazei materiale de cai^ dispunem. Prin formele specifice ale acestei activități s-a acționat mai intens pe linia popularizării și aplicării în viață a inițiativelor muncitorești devenite permanente și a rezultatelor obținute în întrecerea socialistă. De asemenea, s-a acordat o atenție sporită . îmbunătățirii activității tehnico-productive, fiind atrași în acest scop mai mult de 5900 ingineri, tehnicieni și muncitori care numai în anul 1987 au soluționat 295 Obiective, din care 207 privesc creșterea producției de bunuri materiale, aproape 50 reducerea costurilor de producție, iar celelalte vizează domenii din cele mai diverse.
In Raportul la Conferința Națională a partidului, tovarășul NicolaeCeaușescu sublinia faptul că trebuie acționat „cu toată răspunderea și hotărî- rea pentru creșterea răspunderii și a rolului fiecărei organizații de partid, ale fiecărui organ de partid în buna organizare și conducere a întregii activități*, Și, mai. departe, spunea secretarul general al partidului „este necesar să se lichideze cu desăvîrșire atitudinea de automulțumire, de îngăduință, de trecere cu ușurință peste diferite stări de lucruri negative, să se a- dopte o atitudine fermă, critică și autocritică, să fie trași la răspundere toți cei care încalcă statutul partidului, normele și spiritul muncii de partid, legile țării“.Pornind de la aceste aprecieri care sintetizează cu clarviziune direcțiile principale în care trebuie concentrată acțiunea organelor și organizațiilor noastre de partid, Comitetul municipal a- preciază că este necesar ca în perioada următoare să analizăm cu mai multă răspundere și competență fiecare acțiune întreprinsă, urmărind îndeaproape realizarea unei eficiențe sporite în tot ceea ce întreprindem. Sîntem convinși că rezultatele muncii de partid și nivelele actuale pot fi depășite și că organizația municipală de partid Petroșani dispune de forțe reale pentru a situa la cote superioare rezultatele din toate domeniile de activitate.
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Plenara pentru dare de seamă a Comiietului municipal de partid

tuturor comuniștilorprioritare ce

RESPONSABILITATE Șl FERMITATE COMUNISTA 
în afirmarea rolului conducător al organizațiilor de partid 

în îndeplinirea obiectivelor dezvoltării economice și sociale
ION PADUREANU, prim- 

secretar al Comitetului o- 
rășenesc de partid Lupeni: Preocupările organului nostru orășenesc de partid, ale organelor și organizațiilor de partid din unitățile miniere sînt concentrate în mod prioritar în direcția îndeplinirii ritmurilor de creștere prevăzute pentru producția de cărbune în scopul satisfacerii cerințelor de cărbune cocsificabil a industriei siderurgice. Raportez plenarei că aceste ritmuri sînt conforme cu programele preliminate pentru luna martie, atît la mina Lupeni cît și la mina Băr- băteni.Organele noastre de partid, colectivele de conducere sînt ferm angajate în îndeplinirea măsurilor stabilite pentru realizarea planului de extracție, pentru îmbunătățirea calității producției.La o altă unitate, Țesă- toria de mătase, am înregistrat, de asemenea, un demaraj bun în primele suă luni, ceea ce ne dă garanția că și acest colectiv își va redresa activitatea în cursul anului.Un alt obiectiv asupra căruia ne concentrăm toate forțele este realizarea programului de investiții, . Jftai ales în domeniul construcțiilor de locuințe.In toate sectoarele de activitate, stăruim pentru întărirea rolului conducător al organelor și organizațiilor de partid, a îmbunătățirii înțregii activități politico-educative pentru mobilizarea colectivelor de muncă la înfăptuirea cu succes a sarcinilor ce le 

revin în acest an hotărî tor al cincinalului.
DAN SURULESCU, di

rector general al C.M.V.J.j In colectivele miniere, sub conducerea organizațiilor de partid, au fost dezbă- ite pe larg sarcinile ..lan ale anului 1988, fost stabilite căile de acțiune în vederea îmbunătățirii întregii activități la extracția și cărbunelui. In mod obiectiv, deși am creșteri de producție

a-

cărbune și urmărim, totodată, ca și producția fizică să sporească în mod corespunzător cu plasarea. Alte preocupări cărora le vom acorda o atenție sporită vizează utilizarea mai bună a dotării tehnice, creșterea vitezelor devansare la lucrările miniere, îndeosebi la cele „pe verticală*1, îmbunătățirea asistenței tehnice pe toate schimburile, întărirea disciplinei tehnologice pentru eliminarea întreruperilor și imobilizărilor de rezerve, formarea cadrelor de muncitori cu bună pregătire profesională, stabilizarea forței de muncă, îmbunătățirea activității din domeniul protecției muncii, a climatului de ordine la toate locurile de muncă.In activitatea de preparare, mod deosebit, ca și noile zeni și Uricani să îmbunătățim gradul de valorificare a masei miniere, asigurăm înscrierea lizărilor la parametrii iectați.
MARCU BOANTA, 

cretarul comitetului 
partid de la I.M. Dîlja : Deși mina Dîlja a înregistrat creșteri la extracția de cărbune față de perioadele precedente, acestea nu se ridică la nivelul producției preliminate pe a- ceastă lună. Cauza: amîntîrziat din motive obiective, respectiv, cu deschiderea celui de-al patrulea abataj programat să contribuie la producția planificată. Ne străduim să dăm în funcțiune și acest abataj, să învingem greutățile cu care se confruntă sectorul II, să trecem cu producția la noul orizont 300, ceea ce ne va permite desfășurarea în condiții optime a extracției, realizarea ritmică a producției. Stăruim totodată pentru urgentarea lucrărilor miniere în vederea deschiderii noilor capacități de producție prin crearea de noi brigăzi și echiparea lor corespunzătoare.O cerință a cărei soluționare va determina în mare măsură ritmurile viitoare ale minei este stabilizarea și integrarea forței de muncă tinere. De aceea avem în centrul atenției completarea efectivelor, calificarea și perfecționarea pregătirii personalului, premisă importantă pentru creșterea producției, a productivității muncii, pentru îndeplinirea angajamentului de a extrage în acest an o pro- ^Alor de deschidere și pre- ducție cu 100 000 tone de cărbune superioară celei din 1987.

PETRU BARB, președin
tele Consiliului municipal al sindicatelor : In realizările de ansamblu ale municipiului .se regăsește zși contribuția organelor și organizațiilor de sindicat, care s-au implicat cu mai multă stăruință in problematica economică, socială și educativă a colectivelor. Ne regăsim, totodată, și neajunsurile, care au fost temeinic analizate atît în grupele sindicale cît și la nivelul comitetelor de sindicat din întreprinderi, al consiliilor teritoriale.' In-

avem în atenție, în prin unități de la Live-
să rea- pro

se- 
de

de au
preparareaînregistrat ! de la o etapă la alta, apreciem Că acestea nu sînt suficiente pentru realizarea programului prevăzut la cărbunele cocsificabil și nergetic.Pentru obținerea unor ritmuri și nivele corespunzătoare la extracția cărbunelui, conducerea CMVJ, conducerile colective din întreprinderile miniere vor acționa cu prioritate în vederea urgentării lucră-

■ e-

gătire astfel încît să asigurăm la timp punerea în funcțiune a viitoarelor capacități de producție. A- vem în vedere să acționăm insistent pentru realizarea sarcinilor de creștere productivității muncii, Ut prin intensificarea a a- cer- cetării științifice, pentru găsirea de noi soluții care să conducă la îmbunătățiri tehnologice și creșterea nivelului tehnic, și prin valorificarea bună a potențialului man al colectivelor, cum ni s-a indicat, ne xăm pe creșterea numărului de posturi plasate în
cît mai u- Așa a-

lăturarea acestor neajunsuri constituie o preocupare majoră a întregului activ de sindicat și putem să afirmăm că în întreprinderi, instituții, pe șantiere a sporit răspunderea • cu care se acționează pentru îndeplinirea sarcinilor ce ne revin. Avem o experiență bună în organizarea întrecerii socialiste, în generalizarea experienței pozitive, în popularizarea și stimularea fruntașilor, am permanentizat o seamă de acțiuni educative în sprijinul producției.
O resursă importantă a muncii de sindicat o constituie îmbunătățirea activității brigăzilor care se confruntă cu nerealizarea planului. Și în acest sens am stabilit măsuri pentru implicarea cadrelor noastre, alături de membrii c.o.m., în soluționarea problemelor care stînje- nesc activitatea acestor formații. Preocupările noastre sînt îndreptate, de a- semenea, spre stabilizarea forței de muncă, îmbunătățirea condițiilor din că-

de calitatea execuției.Am tras învățămintele din criticile ce ni s-au a- dus și acționăm pentru remedierea deficiențelor. O preocupare prioritară pentru noi este stabilizarea efectivelor și perfecționarea profesională a cadrelor, domeniu în care sîn- tem deficitari chiar în ceea ce privește competența profesională a unor maiștri și șefi de formație.Stăruim; cu insistență pentru întărirea controlului de partid în întăririi scopul responsabilității cadrelor, a tuturor comuniștilor din cadrul șantierelor, în vederea implicării lor ferme în eforturile colective pentru creșterea productivității muncii, a calității lucrărilor, a eficienței economice, pentru a asigura minerilor și celorlalți oameni ai muncii locuințe confortabile, termenul planificat și nivelul cerințelor.
NICOLAE DIMA, 

rector, secretar al comite
tului de partid de Ia In
stitutul de mine : Așa

lala
pro-Din cuvîntul participanților ladezbateri

ac- cum a rezultat din darea de seamă, preeum și din recenta analiză pemine, diversificarea țiunilor educative și de re creere, îmbunătățirea climatului de ordine și dis- organul municipal ciplină.
GHEQRGHE MATEI, di

rectorul ACM Petroșani: Cu toate greutățile întîm- a a- se pentru îmbunătățirea ........................................................... > a I- viitorilor specialiști pen- nicipiu a reușit să-și rea- tiu minerit. Avem totodată, un larg teren de afirmare, prin integrarea în- vățămîntului cu cercetarea și producția, lărgirea cercetării științifice și elaborarea unor planuri de creație tehnică strîns legate de cerințele prioritare ale unităților miniere din Valea Jiului.- însăși practica productivă, căreia trebuie să-i sporim finalitatea, poate să constituie prilej de implicare în soluțio- de

care . de partid a întreprins-o la Institutul de mine, zația noastră de partid, cadrele didactice dispun încă de importante resur-
organi’pinate, în perioada ce trecut de la începutul . _____ __________ ,nulul, "colectivul construe- activității de pregătire torilor de locuințe din mu-lizeze sarcinile pe primele două luni, avînd toate condițiile să încheie primul trimestru cu planul îndeplinit, ceea ce va însemna, realizarea unui volum de apartamente mai mare decît în întreg semestrul I al anului trecut.Criticile aduse în darea de seamă la adresa activității organizațiilor de partid și a conducerii ACM sînt întemeiate. Realizările constructorilor puteau fi mult mai bune în perioada analizată dacă s-ar fi acționat stăruitor, cu răspundere și fermitate, pentru creșterea capacităților de producție și completarea efectivelor. Realizările au fost diminuate inclusiv din cauza indisciplinei, deficiențelor în activitatea organizațiilor de partid, a c.o.m., care nu au controlat cu exigență și fermitatea necesare activitatea de pe șantiere.Din această cauză s-au manifestat o seamă de neajunsuri, unele destul de grave și în ceea ce privește calitatea apartamentelor, a lucrărilor executate. Ele denotă că nu am controlat și nu am tras la răspundere cadrele din subordine, am tolerat neglijența, ~ superficialitatea, n-am stăruit pentru pre- întîmpinarea rămînerilor in urmă, a neglijenței față

narea unor probleme tehnică minieră.In fața noastră stă, asemenea, sarcina de sprijini mai mult și de îndruma cu atenție activitatea asociațiilor studenților comuniști.Solicităm organizațiilor de partid și conducerilor colective din întreprinderi să analizeze periodic preocupările studenților înscriși . la cursuri serale și să le asigure condițiile necesare pentru frecventarea cursurilor.In mod permanent, am beneficiat de sprijin din partea organelor municipal și județean de partid. Apreciem în acest context stilul dinamic promovat de biroul și secretariatul comitetului municipal, metodele muncii de partid •care conduc la mobilizarea organizațiilor din teritoriu, la întărirea răspunderii cadrelor de conducere, a

de a a

fațăde sarcinile le revin.
NICUȘOR 

prim-secretar 
tului municipal Sub îndrumarea lor și organizațiilor partid, comitetul pal U.T.C. a avut în prim planul preocupărilor perfecționarea continuă a activității politico-educative a organizațiilor de tineret, creșterea rolului lor în e- ducarea comunistă și mobilizarea maselor de tineri din Valea Jiului la Îndeplinirea obiectivelor eco- nomico-sociale, dinamizarea și amplificarea acțiunilor educative în sprijinul integrării tinerilor în exigențele activității productive.Față de importantele sarcini ce revin organizațiilor U.T.C., trebuie să recunoaștem în fața plenarei, că avem neîmpliniri. A- vem încă tineri care comit abateri, acte de indisciplină în producție, care iși neglijează îndatoririle profesionale, inclusiv cele privind continua lor perfecționare profesională și de cultură generală. Toate aceste neajunsuri denotă că în unele organizații U.T.C. se manifestă auto- mulțumire, formalism în organizarea acțiunilor e- ducative ; nu se urmărește cu consecvență finalitatea acțiunilor educative.Pentru eliminarea neajunsurilor și perfecționarea-activității de viitor avem stabilite măsuri concrete care vizează întărirea vieții de organizație, intensificarea acțiunilor politico-educative, amplificarea acțiunilor de muncă patriotică în sprijinul producției — al creșterii producției de cărbune și« recuperarea unor materiale, precum și atragerea tinerilor în mișcarea de creație tehnico-științifică, în cadrul Festivalului național „Cîntarea României11. Ne preocupăm cu toată a- tenția de stabilizarea tinerilor noi veniți la mină, de asigurarea unor condiții optime de muncă și viață în căminele muncitorești, de educare și organizarea timpului lor liber în mod instructiv.

MARGARETA ZEIDES, 
director al întreprinderii 
de confecții Vulcan: Sub conducerea organizației de partid și avînd în permanență sprijinul organelor . de partid municipal și județean, colectivul întreprinderii noastre a acționat în mod corespunzător pentru pregătirea produc- avînd scamă aces-

al
REBEGEA, 

Comite- 
U.T.C.: organe- de munici-

ției din acest an, în vedere mai cu faptul că structura teia prevede, în proporție de 80 la sută, sarcini pentru export. Am întîmpinat greutăți din cauză că ni se asigură resursele materii prime, decît cu întîrziere de cinci luni in această situație, gul colectiv s-a mobilizat pentru a ne reorganiza activitatea, elaborînd o nouă gamă sortimentală, de nivel calitativ corespunză-

nu de oȘi.între-

tor, pentru producția ternă. Sîntem hotăriți ca în scurt timp de la primirea materiei prime pentru producția de-‘inată ex
portului să recuperăm în- 1 tîrzierea creată și să gurăm îndeplinirea gială a prevederilor plan pe întregul an.Căile de acțiune pe ne vom axa sînt cunoscute de întregul colectiv: diversificarea și îmbunătățirea nivelului calitativ al produselor, creșterea productivității muncii, reducerea consumurilor și creșterea eficienței economice, îmbunătățirea climatului de ordine și disciplină. Pentru realizarea- acestor obiective, rolul principal revine organizației noas- • tre de partid care va acționa stăruitor în vederea îmbunătățirii întregii munci politice, organizatorice și educative.

MIRON ȘERB, directo
rul Direcției comerciale municipale: In perioada analizată, organizațiile de . partid, colectivele unităților comerciale, toți factorii cu atribuții în domeniu, au desfășurat o activitate’ ’ susținută pentru îndepli- ‘ nirca sarcinilor ce le stau în față în aprovizionarea oamenilor muncii din Valea Jiului. Bilanțul activității comerciale din municipiu evidențiază că s-a lucraț mai bine și mai e- , ficient, colectivele unităi- ților comerciale asigurînd o aprovizionare echilibra- . tă a populației.Desigur, așa cum s-a subliniat și în darea de seamă, în activitatea de- ■ aprovizionare a populației, s-au perpetuat și unele neajunsuri. Organizațiile de partid nu au reușit să • determine conducerile -întreprinderilor comerciale să asigure întregul fond ■ de marfă repartizat și contractat la o seamă de sortimente, inclusiv din fondul de ■ autoaprovizio-’ nare. Au fost goluri anumite produse și cauza deficiențelor ... transportul de mărfuri ; unele produse nu au răspuns calitativ cerințelor! nu s-a manifestat preocupare consecventă pentru realizarea produselor culinare.Este semnificativ ' faptul că și în această perioadă baza materială a rețelei i comerciale a dobîndit noi dotări. In atenția noastră va sta valorificarea superioară a acestei zestre moderne, asigurarea unei a- provizionări mai bune și ritmice a populației, diversificarea producției proprii, realizarea sarcinilor din domeniul autoaprovi- zionării, a investițiilor. Vom pune accent pe calitatea actului servirii, ridicarea conștiinței și profesionale a lucrătorilor, astfel în Valea Jiului să asigurăm desfășurarea unui comerț modern și civilizat, pe mă- ■ sura condițiilor ce ne sînt create, a cerințelor . populației. ,

care

ladinîn

politice tuturor încît
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FILME

Ședința Comitetului Politic 
Executiv al C. C. al P. C. R.

(Urinare din pag. 1)

S-a stabilit ca propune
rile privind perfecționarea 
Sistemului de constituire și 
acordare a beneficiilor să 
fie prezentat spre dezba
tere Marii Adunări Națio
nale.

Comitetul Politic Execu
tiv a examinat situația 
■tocurilor la 31 decembrie 
1987.

A vind în vedere că la 
unele, categorii de materii 
p r im e și materia
le stocurile supra- 
normative se mențin încă 
la un nivel ridicat, secre
tarul generai al partidului 
a cerut să se analizeze cu 
toată răspunderea situa
ția existentă și să se în
tocmească In cel mai scurt 
timp un program pentru 
lichidarea acestora, pen
tru introducerea lor în cir
cuitul productiv. Totoda
tă, s-a indicat să se asigu
re dimensionarea stocuri
lor de producție la stric
tul necesar, astfel incit 
să se înlăture imobiliza
rea nejustificată de mate
rii prime și materiale, de 
produse solicitate de eco
nomia națională.

Comitetul Politic Execu
tiv a analizat Raportul cu privire la aplicarea, în 1987, a prevederilor Legii nr. 18/1968 privind trolul provenienței

a normelor eticii și echită- Ceaușescu, împreună 
ții socialiste, pentru 
rea unei-opinii de 
împotriva tendințelor 
vind dobîndirea de bunuri 
fără muncă. S-a indicat să 
șe acționeze cu fermitate 
și exigență pentru comba
terea oricărei manifestări 
de păgubire a avutului ob
ștesc, de căpătuială și pa
razitism, de însușire de
bunuri prin mijloace ne

cinstite, pentru întărirea
legalității socialiste.
; S-a hotărît ca acest ra
port să fie înaintat șl su
pus dezbaterii sesiunii Ma
rii Adunări Naționale.

Comitetul Politic Execu
tiv a analizat, in continuare, Raportul privind efectivul, compoziția și structura organizatorică a partidului la 31 decembrie 1987 și activitatea politico-or- ganizatorică desfășurată de organele și organizațiile de partid pentru înfăptuirea hotărîrilor și directivelor partidului; Raportul vind activitatea desfășurată de organele de partid, de stat și organizațiile de masă în anul 1987 pentru înfăptuirea politicii de cadre a partidului. De ase
menea, a fost examinat Raportul cu privire la activitatea internațională a partidului și statului în anul 1987 și principalele obiective ale politicii externe în 1988. Comitetul 
Politic Executiv a aprobat 
aceste rapoarte și a stabi
lit ca ele să fie supuse dezbaterii plenarei C.C. al 
P.C.R.

In cadrul ședinței a fost 
făcută o informare cu privire la vizitele oficiale de prietenie efectuate de tovarășul Nicolae

tovarășa Elena Ceaușescu, în Republica Ghana, la invitația președintelui Consiliului Național Provizoriu de Apărare al Republicii Ghana, Jerry John Rawlings; în Republica Liberia, la invitația președintelui Republicii, Kanyon Doe; în Republica Guineea, la președinteluiMilitar de Redresare Națională, președintele Republicii, Lansana Conte; în Republica Islamică Mauritania, la invitația președintelui Comitetului Militar de Salvare Națională, șef al statului Republica Islamică Mauritania, Ma- aouya Ould Sid’Ahmed Taya.
Comitetul Politic Execu

tiv a subliniat cu deplină 
satisfacție că aceste vizite 
se înscriu» prin rezultatele 
lor rodnice, ca momente 

____ de cea mai mare însemnă- pri- tate în dezvoltarea prie-

crea- 
masă 

pri-

Samuelinvitația Comitetului

teniei, -colaborării și soli
darității cu toate țările 
respective, a relațiilor ro- 
mâno-africane în general, 
în folosul și spre binele 
popoarelor noastre. Comi
tetul Politic Executiv 
relevat, totodată, că 
tele întreprinse de 
ședințele României in 
Ghana, Liberia, Guineea și 
Mauritania — urmărite cu 
mîndrie patriotică și Una
nimă aprobare de toți ce
tățenii țării noastre — re- 
prezintă o stră
lucită acțiune poli
tică, de importanță și sem
nificație internațională, ele 
marcînd un aport de seamă 
la cauza păcii, înțelegerii 
și cooperării între națiuni.

Comitetul Politic Execu
tiv a dat o înaltă aprecie
re activității intense des

* 
vizi- 
pre-con- unor bunuri ale persoanelor fizice, care nu au fost do- bîndite în mod licit.

Subliniind necesitatea 
respectării riguroase a pre
vederilor acestei legi, tova
rășul Nicolae Ceaușescu a 
cerut să se intensifice mun
ca educativă, activitatea 
tuturor, factorilor de răs
pundere pentru preveni
rea cazurilor de încălcare
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fășurate de tovarășul 
Nicolae Ceaușescu în tim
pii vizitelor, evidențiind, 
Și cu acest prilej, contri
buția sa determinantă Ia 
elaborarea și înfăptuirea 
politicii externe a parti
dului și statului nostru, 
la transpunerea neabătută 
în viață a orientărilor sta
bilite de Conferința Na
țională și Congresul al 
XIH-lea ale P.C.R. privind 
extinderea și întărirea con
tinuă a raporturilor Româ
niei cu țările în curs de 
dezvoltare, cu statele care 
au pășit pe calea dezvoltă
rii libere, independente.

Aprobînd, în unanimi
tate, rezultatele acestor 
vizite, acordurile conve
nite și documentele sem
nate, Comitetul Politic E- 
vecutiv a cerut guvernu
lui, ministerelor, celorlal
te organe centrale să ia 
toate măsurile ce se impun 
pentru înfăptuirea, în cele 
mai bune condiții, a înțe
legerilor stabilite, care a- 
sigură dezvoltarea și mai 
intensă a conlucrării din
tre România și țările vizi
tate — Republica Ghana. 
Republica Liberia, Repu
blica Guineea și Republi
ca Islamică Mauritania —, 
în interesul reciproc, al 
cauzei păcii, colaborării, 
independenței naționale și 
progresului social.

Comitetul Politic Execu
tiv a hotărît convocarea Plenarei Comitetului Central al Partidului Comunist Român pentru zilele de 28 și 29 martie a.c.

Comitetul Politic Execu
tiv a soluționat, de aseme
nea, și alte probleme cu
rente ale activității de 
partid și de stat.

■ ■■■••■■■SWISS

PETROȘANI — 
tembrie: Tarzan, -maimuță; Unirea: 
giu romanței — Radu; ParînguL- ranții, I—II.LONEA : Secretul lui Nemesis.

7 No-omul
Oma-

Ioana
Figu-

ANINOASA: Cuibulde viespi.VULCAN: Mesagerulinvincibil.LUPENI: Locuri ■ în inimă.URIC ANI: Pe aripile vîntului, I-H. v .•N.R. Eventualele modificări intervenite în programarea filmelor a- parțin întreprinderii Cinematografice Județene Hunedoara.
COMBINATUL MINIER VALEA JIULUI

Baza de aprovizionare 
Petroșani 

organizează, în data de 4 aprilie 1988, 
ora 10, la sediul unității CONCURS 

' pentru ocuparea postului de:
— subinginer (tehnician, în probleme 

de antigrizutanță).
încadrarea' se va face în conformitate cu 

Legea nr. 57/1974 și Legea nr. 12/1971.
Informații suplimentare la sediul uni

tății, strada M. Eminescu, nr. 22, Petroșani, 
biroul ONR.

A.C.M. R.C.F. Timișoara
Brigada 4 C.C.F. Deva

; ANUNȚA: :
Datorită lucrărilor de căi ferate pe linia 

Petroșani Livezeni, în zilele de 21 și 22 
martie 1988, trenurile 2081, 2084, 2735 și 
2738 se vor anula pe distanța Petroșani —• 
Livezeni.

Transportul călătorilor pe această distan
ță se va face eu mijloace auto asigurate de 
IJTL Petroșani. '

Ocupantele primelor trei locuri din seria a Il-a a Campionatului diviziei B la fotbal, Jiul, Inter Sibiu și Pandurii Tg. Jiu evoluează mîine în deplasare. 
Jiul se deplasează Ia Craiova, unde Sorin Cîrțu, antrenorul, echipei Electro- p utere primește replica lui 0. Oțet, fostul său antrenor. Partida se anunță dificilă și cîntărește greu 
în situația viitoare a echipei Jiul.

Avancronică sportivă
AS Paroșeni Vulcan pri

mește vizita echipei Victoria Cărei. Șansele sînt de partea gazdelor, deși, programul de fotbal, trenorul Petre Libardi declară că partida este grea.
Mîine, la ora 11, fluier 

de începere a returului 
campionatului diviziei C. In seria a X-a, ' Minerul 
Știința Vulcan se depla
sează la Aurul Brad,’ iar

în an-
Minerul Lupeni la Tîrna- 
vele Blaj.Ieri a început în sala de 
jocuri sportive a CSȘ Pe
troșani un turneu de vo
lei feminin, senioare, dotat cu „Cupa Decebal". întrecerile sînt organizate de Comisia județeană de volei și se vor încheia duminică. Trofeul este transmisibil, ultima cîști-

gătoare fiind Explormin Caransebeș, Din Valea Jiului participă echipa Viitorul IGCL Petroșani, antrenată de profesorul Ionel Grecu. Tată și formația de bază : S. Filiche, H. Karpin ecz, M. Ivan, G. Lazar, D. Chitic, A, Gergely, S., Popa, E. Grecu, D. Cor- jescu, S. Angheluță, A.Bușe. Alături de echipa noastră, la turneu participă și echipa Record-Cluj Napoca.
Mircea BUJORESCU

întreprinderea de tricotaje 
Petroșani

încadrează următorul personal muncitor :
• 1 tîmplar categoria a IlI-a
• 1 remizier
încadrarea și retribuirea se vor face con

form Legii nr. 12/1971 și a Legii nr. 57/1974.
Relații suplimentare la birou] personal — 

telefon 13812.

CIVILIZAȚIA 
STRĂZII

în calitate de pieton, traversarea străzilor se face numai prin 1 special amenajate, cate în acest sens, nefericire, sîntIeri dimineața, „filtru total1' pe arterele de circulație din Petroșani. Cu sprijinul subofițerilor Constantin Ianoș, Verbi ță Apostolache, ViorelAndreica și Ion Ungu- reanu am notat o sumedenie de pietoni care traversau strada locuri nepermise. inserăm în acest de pagină, pentru a stitui un exemplu pentru ațți pietoni indis- ciplinați : Gheorghe To- poloagă, loan Calotă, Cornel David, Dumitru Gîl- că, Ana Petenaru, Nicolae Balog, Ion Pană,

prin Ii colț conți

Ion Alioanei, Vasilica Balasco, Gheorghe BîrZ, Constantin Bordean, Coste! Dincâ, Ștefan Nicolae, Ion Dobrescu, Marian Gălâțan, loan Nea- goe, Petru l’anțeu, Augustin Greu, Angela Ca- rauleanu, Natalia Panai- te, Elena Oprea, Ileana Călina, Vasile Durbaca, Daniela Jugănaru și mulți alții. Printre con- ța, pentru a reaminti că travenienți s-au numărat și elevii Valentin Un- gureanu, Dănuț Gaia, de la Școala generală nr. 6 și Leiiuța Malea și Ramona Szocs, de la Șc. gen. nr. 1. După ce că erau în culpă, unii cetățeni păreau surprinși de amenda care li se administra, devenind irascibili.încă de la grădiniță, toată lumea a aflat că.

locurile mar- Din ..—. . ... destuipietoni care trec strada la în tîm plare, de-a curmezișul, expunîndu-se la accidente. De aceea, acțiunea preventivă de ieri și-a dovedit eficien-

807 a fost sancționat cu amendă de 500 lei, continuă să parcheze mașina în plin bulevard.se au- 6785,In aceeași situație afla ieri dimineață to turismul 3 HD în zona restaurantului „Bulevard".
☆

există o civilizație străzii de lanu se poate acare nimeni abate.
PARCĂRI INTERZISE

Duminică, 20 martie, 
au drept de circulație au
toturismele 
proprietate 
matriculate 
CU SOȚ.De mai multă vreme se atrage atenția faptului că pe dul Republicii, CMVJ și Piața circulația și autoturismelor interzise. Deși , rul autoturismului 4 HD

asupra Bulevar- între Victoriei, parcarea sini poseso -
Rubrică realizată cu 

sprijinul Biroului circu 
lație al Miliției munici 

piujui Petroșani

propietate 
personală în- 
sub număr

Mica p tiCU OCAZIA prinderii în buchetul vieții a celui de-al 18-lea trandafir, părinții și fratele urează scumpei lor fiice și soră Margareta Pickny multă sănătate , fericire, succes în viață și „La mulți anii". (19), SCHIMB apartament 2 camere, V. Roaită, bloc 9/34 cu apartament 4 ca-

b 1 i c i t a t emere, zonă centrală. Telefon 43096, după ora 17. (43)PIERDUT legitimație serviciu pe numele Pâdurean Adam, eliberată de IM Lupeni. O declar nulă. (40) PIERDUT contract închiriere pe numele Ducu- lescu Ștefan, eliberat de EGCL Petroșani. II declar nul. (41) •
ANUNȚURI DE FAMILIE

FAMILIA Pîrțaț anunță cu adîncă durere îm
plinirea unui an de la dispariția celei care a fost 
o mamă și bună bunică

RACZEK ELISABETA <
Lacrimi și flori pe mormînful ei. (31)

FI1CA ȘI RUDELE anunță cu aceeași durere 
împlinirea a 3 ani de la trecerea în neființă a celei 
care a fost i’ ’1 “Al .

ȘOÎT ANA (NUȚICA)
Amintirea ei va rămîne veșnic în inimile noas' 

tie. (42)
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